
 

مدت هاست که انتخاب سرمربى تیم ملى 
فوتبال ایــران بعد از جدایــى کارلوس 
کى روش به طــول انجامیده و وعده هاى 
مسئولان فدراسیون تا امروز محقق نشده 
است. از طرف دیگر کارشناسان فوتبال 
معتقدند تأخیــر در انتخاب ســرمربى 
تیم ملى به ضــرر ما در آینــده خواهد 
بود. به همین دلیل خبرگزارى فارس با 
خداداد عزیزى بازیکن ســابق تیم ملى 
فوتبال ایران پیرامون مســائل مختلف 
صحبت هایى را انجــام داده که در ادامه 

بخش هایى از آن را مى خوانید:
شــنیده ام که فدراســیون با هر 
گزینه اى مذاکره مى کند، در این 
بین کى روش ســنگ اندازى هایى انجام 
مى دهد. البته من فقط ایــن موضوع را 
چون بر ســر زبان ها افتاده شنیده ام، اما 
حالا این کارهــا را بایــد آقایانى جواب 
بدهند که ســنگ کى روش را به سینه 
مى زدند. این مربى زمانى مشــتش را به 
ســمت نیمکت تیم ملى کره نشان داد و 
چند هفته پیش از آن ها عذرخواهى کرد. 
یا مرتب مى گفت ایران در قلب من است، 
اما حالا از فدراسیون فوتبال شکایت کرده 
است. نمى دانم این چه رابطه اى بود که 
یک مربى هشت ســال در ایران حضور 
داشــت و بلافاصلــه بعــد از جدایى از 
فدراســیون شــکایت کرد و از آن طرف 
مسئولان فدراسیون هم حالا مى خواهند 

از او شکایت کنند.
اگر قرار باشد به جاى کى روش   
یک مربى ایرانى را انتخاب کنند، 
این کار خنده دار است. اگر مربى ایرانى 
عاقل باشــد، هدایت تیم ملــى را قبول 
نمى کند چــون قبلاً هم به خود شــما 
گفته ام، با نخستین باخت به او فحاشى 
مى شود. متأسفانه دوستان و طرفداران 
چشم بسته یا چشم باز منتظر این هستند 
که تیم ملى یک باخت بدهد و با رگبار و 
مسلسل به ســمت مربى تیم ملى حمله 
کنند. خودکشــى و خودزنى نام این کار 
ســرمربى ایرانى تیم ملــى خواهد بود. 
جالب اســت در این بین یــک عده هم 
قشــنگ در حال گرفتن ماهــى از آب 

گل آلود هستند.

مربى داریم که تعداد ســال هاى 
حضورش در فوتبــال به عنوان 
مربى هنوز به عدد دو نرســیده، او یک 
نیم فصل در لیگ یک بوده و یک نیم فصل 
هم در لیــگ برتر، ولــى الان کاندیداى 
مربیگرى تیم ملى ایران است. این افراد از 
آب گل آلــود ماهى مى گیرنــد و مقصر 
تمامى این کارها فدراسیون فوتبال است. 
وقتى فدراسیون این همه زمان از دست 
مى دهد، طبیعى است که این گونه آقایان 
کانال زدن را آغاز کنند. شما به یکباره در 
یک خبرگزارى مطرح مى بینید که آقاى 
X گزینه هدایت تیم ملى بزرگســالان یا 
تیم ملى امید شده است، با چه رزومه اى 
15 بازى لیگ یک و 15 بازى لیگ برتر؟! 
آیا به نظر شــما این مربى مى تواند جاى 
کى روش باشد. هر شــخصى با کسى در 

فدراسیون رفیق اســت، لابى مى کند تا 
خودش را کاندیدا معرفى کند. این هم به 
ضرر فوتبال ایران اســت و هــم به ضرر 
فدراسیون. حالا که کى روش رفته مردم 
نمى پذیرند که یک مربى ســطح پایین 

جاى کى روش بیاید.
 شما فکر مى کنید شفر چگونه به 
ایران آمد؟ شــفر زمانى که وارد 
ایران شــد مربى کوچکى نبود. درست 
است که همه الان در مورد شفر اظهارنظر 
مى کنند و هر فرد کوچــک و بزرگى را 
مى بینید در رسانه ها در مورد این مربى 
نظر مى دهد، ولــى یادتان نــرود او در 
بوندس لیــگا حضــور داشــته، در دو 
جام جهانى مربیگرى کرده، در تیم ملى 
آفریقا فعالیت داشته و مرد دنیا دیده اى 
است. زمانى که پارسال نتیجه مى گرفت، 

همه مى گفتند شفر از کره مریخ آمده، اما 
وقتى یک بــازى را به پدیــده باخت، به 
یکباره او شــد ضعیف ترین مربى تاریخ 
اســتقلال. من معتقدم اگــر او هر بدى 
داشت، سبک فوتبال استقلال را متحول 
کرد و سال گذشته تیمى ساخته بود که 
حریفان نمى توانستند دست استقلال را 
بخوانند. این که بعدها چــه اتفاقى افتد 
نمى دانم، اما توانایى او کاملاً مشــخص 

بود.
شــما فکــر مى کنیــد شــفر 
نمى توانســت ســرمربى ایران 
شود؟ ما هم مربى با قیمت مناسب داریم 
و هم مربى با رزومه. همین شــفر سال 
گذشته که با 300 هزار دلار به استقلال 
آمد، مى توانســت بــا 600 هــزار دلار 
سرمربى ایران شود. او هم رزومه باشگاهى 

دارد و هــم رزومه ملى، امــا ما خودمان 
نمى خواهیم که مربى تیم ملى را زودتر 
انتخاب کنیــم. اگر مى بینیــد انتخاب 
سرمربى تیم ملى طول کشیده، به خاطر 
این است که نخواســتند وگرنه صحبت 

راحت انجام دادن کارى ندارد.
فدراســیون فوتبال یک کمیته 
فنى دارد که همه آن ها بزرگ و 
قابل احترام هستند. به خصوص شخص 
آقاى کلانى که استاد من است و خیلى او 
را دوســت دارم، ولى زمانى که قرار بود 
کرانچار به عنوان سرمربى امیدها انتخاب 
شود، من با این موضوع مخالفت کردم، 
چون کرانچار ســال قبل از آن سرمربى 
سپاهان بود و با آن همه امکانات نزدیک 
بود این تیم را به ســمت سقوط هدایت 
کند. وقتى یک مربى نمى تواند سپاهان با 
تماشاگر، امکانات و حمایت مدیرعامل را 
به سمت موفقیت ســوق بدهد، چگونه 
مى تواند با تیم امید نتیجه بگیرد؟ من این 
حرف را زدم ولى یک عده ناراحت شدند. 
حتى مرتضى محصص را در آکادمى دیدم 
و به او گفتم با چه اســتدلالى کرانچار را 
انتخاب کردید؟ الان من از شما مى پرسم 
چرا کرانچار آمد و چرا رفت؟ حالا که این 
تیم صعود کرده، چرا کرانچار باید برود؟ 
آیا على دایى و امیر قلعه نویى ســرمربى 
تیم امید مى شوند؟ یک فرد عاقل بگوید 
چه اتفاقى افتاده که کرانچار از تیم امید 
جدا شد؟ واقعاً ما چیزى نفهمیدیم، اما به 
یکباره مى بینیم یک نفر سرمربى تیم ملى 
امید شــده و آقایان فقط با یک تصمیم 
عجیب سرمربى را عوض کردند. کرانچار 
با آن همه ادعا نتوانســت، اما حالا مربى 
جدید و جــوان تیم ملى امیــد را موفق 

مى کند؟
من فکر مى کنم خیلى از انتخابات 
در تیم هاى پایه بــه روابط افراد 
برمى گردد. هیچ دلیل و وعده منطقى هم 
در این باره وجود ندارد. در مورد تیم ملى 
بزرگســالان هم شــما نمى فهمید چه 
اتفاقى خواهد افتاد. وقتى یک مربى با 15 
بازى لیگ یک و 15 بازى لیگ برتر گزینه 
هدایت تیم ملى بزرگســالان و تیم امید 

است، دیگر باید حرفى زده نشود.
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نمى دانم خودکشى یا فرار
سرمربى تیم فوتبال اســتقلال خوزستان،  
گفت:  نمى دانم به خاطر اتفاقاتى که رخ داده 

خودکشى کنم یا اینکه از کشور فرار کنم.
عبداالله ویســى در مورد اینکــه براى تخلیه 
منزلى که از سوى باشگاه استقلال خوزستان 
در اختیار او قرار داشــت امروز اقدام قانونى 
صورت گرفته اســت، گفــت: نمى دانم باید 
خودکشــى کنم یا اینکه از کشور فرار کنم. 
اگر یک فرد خارجى این شــرایط را داشت 
با او چنین برخوردى مى کردند؟ متأســفانه 
مدیران نالایقى که بازیکــن خارجى به این 
تیم آوردند و ســپس آن بازیکن رفت و این 
هزینه روى دست باشگاه ماند را کارى ندارند، 
اما با من که این تیم را قهرمان لیگ کردم و 
باعث شدم مردم خوزستان یکسال شادى و 
پایکوبى کنند و استقلال خوزستان به آسیا 
برود این طور برخورد مى کنند. آیا من نباید 
پولى که حقم است را طلب کنم. یک میلیارد 
به من طلب دارند که در آن زمان مى توانستم 
250 هزار دلار خریــدارى کنم ولى این یک 
میلیارد الان تبدیل به 40 هزار دلار شده است 
ما تا کجا باید صبر کنیم. مگر چنین چیزى 

ممکن است اتفاق بیفتد.
وى افزود: امیدوارم دکتر پهلوانى مدیرعامل 
کارخانــه اســتقلال خوزســتان خودش 
شخصاً به این مسئله ورود کند. پهلوانى مدیر 
فهمیده اى اســت که مى دانم در جریان این 
مسئله نیست و باید به این مسئله ورود کند. 
او فرد فهمیده اى اســت و اخیراً به کارخانه 
آمده اســت. خواهش مى کنم این مسئله را 
حل کنند متأســفانه برخى اطرافیان که به 
آن ها باج نــدادم الان این رفتارهــا را انجام 
مى دهند. اگر یک مربــى خارجى این تیم را 
نگه مى داشــت به به و چهچه مى کردند، اما 
من که استقلال خوزستان را قهرمان کردم و 
کسى انتظار این کار را نداشت با این برخورد 

روبه رو شدم.
سرمربى سابق استقلال خوزستان در ادامه 
تأکید کرد: در حال حاضر در جاده هســتم 
و عکســى از دخترم دیدم که در حیاط خانه 
نشسته و در حال گریه کردن است مگر من 
اجنبى هستم که این طور برخورد مى کنند 
پولم را پرداخت کنید من هم مى روم. قرارداد 
دارم و در صورتجلسه هم این مسئله مطرح 
شده اســت. الان با آن پول یک ماشین هم 
نمى توانم بخرم. افرادى کــه آن زمان کنار 
ما مى آمدند و از قهرمانى خوشحال بودند و 
عکس مى گرفتند الان کجا هستند؟  استاندار 

و فرماندار الان کجا هستند؟
وى در مورد اینکه امروز پول طلب ساکونى 
پرداخت شد، اما در مورد طلب هاى افرادى 
که در داخل باشگاه هستند اقدامى نمى شود، 
تصریح کرد: متأســفانه همیــن برخوردها 
وجود دارد. 50 سال دیگر هم کسى نمى تواند 
به این شــکل تیم را قهرمان کنــد و باعث 
شــادى مردم خوزستان شــود. من شادى 
مردم خوزستان را با چیزى عوض نمى کنم. 
همین یونس دلفى که امســال لژیونر شده 
و براى باشــگاه درآمدزایى کرده اســت من 
به استقلال خوزســتان آوردم. بازیکنى که 
مى توانست بیشــتر براى باشگاه سودآورى 
کند. ویسى در پایان یادآور شد: باز هم تأکید 
مى کنم امیدوارم دکتر پهلوانى به این مسئله 
ورود کنــد و اجازه ندهد این مشــکلات رخ 
دهد. محمد رحیمى و پهلوانى حســن نیت 
دارنــد و این مشــکلات از ســوى مدیران 
قبلى رخ داده اســت. امیدوارم این مشــکل 
با ورود این دوســتان به مســئله به خوبى 

حل شود.
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«صلاح» دیدار با بارسلونا را 
از دست داد

فارس: ستاره مسلمان لیورپول دیدار با بارسلونا 
را از دســت داد. یورگن کلوپ، سرمربى لیورپول 
اعلام کرد که محمد صلاح دیدار برگشت مرحله 
نیمه نهایى لیگ قهرمانان اروپا مقابل بارسلونا را از 
دست داد. بر این اساس وى در دیدار سه شنبه شب 
در ترکیب قرمزهاى آفیلد نخواهد بود و این خبرى 
بد براى لیورپولى هاست. ستاره مصرى لیورپول 
در آخرین بازى این تیم در لیگ برتر انگلیس در 
برخورد با دروازه بان نیوکاسل از ناحیه سر دچار 

مصدومیت شد و بالاجبار زمین را ترك کرد.

تأمین منابع مالى براى 
پرداخت مطالبات آبى ها

ایسنا: مدیــران باشگاه اســتقلال منابع مالى 
براى پرداخت حقــوق بازیکنان را تأمین کردند. 
اســتقلالى ها در طول لیگ هجدهم با مشکلات 
مالى روبه رو بودند که ایــن اتفاق باعث اعتراض 
چندین باره بازیکنان شد. در همین راستا مدیران 
باشگاه تلاش زیادى براى تأمین منابع مالى براى 
پرداخت حقــوق بازیکنان کردنــد. اکنون خبر 
مى رسد که با توجه به تلاش مدیرعامل و یکى از 
اعضاى هیئت مدیره بابت تأمین پرداخت مالى و 
مطالبات بازیکنان، بخشى از مبلغ فراهم شده و 
بخشى از مبلغ طى روزهاى آینده به دست باشگاه 

مى رسد و آبى پوشان پولدار خواهند شد.

طالبى جایگزین استکى 
در تیم کارى على اکبرى

فارس: آیدین طالبى به عنوان مربى بوکس رسماً 
جایگزین علیرضا استکى در تیم کارى امیرعلى 
اکبرى شد. نشســت خبرى امیر على اکبرى که 
همزمان با امضاى قراردادش با سازمان UFC بود، 
روز شنبه هفته جارى برگزار شد که على استکى 
در این نشست خبرى حضور نداشت! این اتفاق در 
حالى رخ داد که طى چند روز گذشته خبر قطع 
همکارى او با علیرضا استکى از سوى خبرگزارى 
فارس منتشر شــده بود. على اکبرى در نشست 
خبرى خود از استکى تشــکر کرد و مشغله هاى 
او را دلیل پایان همکارى شان دانست. در نشست 
خبرى على اکبرى از پیوستن مربیان جدید به تیم 
خود اشاره و از پیوستن مربى بوکس، بدنسازى و 

جوجیتسو به تیم کارى خود خبر داد. 

بیهوش شدن دختران به خاطر 
گرماى هوا در لیگ فوتبال

ایسنا: برگزارى بازى دو تیم پارس جنوبى بوشهر 
و سپیدار مازندران در هفته چهاردهم لیگ برتر 
و در ساعت 10 صبح باعث گرمازدگى و بیهوش 
شدن برخى از بازیکنان تیم سپیدار شد.   نرگس 
زینتى سرپرست تیم سپیدار مازندران در این مورد 
گفت: به محض اینکه ســوت پایان بازى را زدند 
یکى از بازیکنانمان بیهوش شد. او را بغل کردیم به 
رختکن بردیم، پزشکمان کنارش بود و هر کارى 
کرد جواب نداد به همین دلیل مجبور شدیم او و 
یکى دیگر از بازیکنان را با آمبولانس به بیمارستان 
ببریم. در خوابگاه هم یکى از بازیکنانمان گفت: 
الان از حال مى روم و همان موقع روى زمین افتاد. 
او را هم به بیمارستان بردیم. بعد از آن یکى دیگر 
از بازیکنان پر قدرتمان حالش بد شــد و به رغم 
مقاومتى که کرد، اما راهى بیمارســتان شد و تا 

ساعت 9 شب بیمارستان بودیم.

خودزنى باشگاه ذوب آهن 
قبل از بازى آسیایى

مهر: در حالى که سعید آذرى مدیرعامل باشگاه 
همراه تیم در کربلا به ســر مى برد، هیئت مدیره 
این باشگاه مجدداً در غیاب وى و شاهرخ شهنازى 
رئیس هیئت مدیره تشــکیل جلسه داد و مجید 
حاج رسولى ها سرپرست این تیم را از کارش برکنار 
کرد. محســن کرباســچى مدیر ورزش قهرمانى 
ذوب آهن قرار است به عنوان سرپرست جدید ذوب 
آهن جانشین حاج رســولى ها شود. هیئت مدیره 
باشگاه ذوب آهن که منتسب به منصور یزدى زاده 
مدیرعامل کارخانه است، در چند ماه اخیر و با اوج 
گرفتن ذوب آهن در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 
از این اقدامات مشابه انجام داده بود که برکنارى 
آذرى از هیئت مدیره و انتخاب یک سخنگو براى 

باشگاه از جمله این اقدامات به حساب مى آید.

دنیاى ورزش

همشهرى آنلاین: آرش طاهباز عنوان قهرمانى نخستین دوره مسابقات شطرنج جام بیستون را 
به خود اختصاص داد.

مهــر: نفرات 
برتر مســابقات 
تـــومبیلرانى  ا
امدادى اسلالوم 

معرفى شدند.

ایسنا: محمد صالحى دارنده مدال طلا (ماده 100 متر) و مدال برنز (ماده 400متر) مسابقات آسیایى
 2018 ناموان کره جنوبى به تیم اسکیت سرعت تاکینو تایوان پیوست.

بر خلاف راه و رسم رشته پهلوانى کشتى که بزرگانى 
همچون تختى را در دامن خود پرورش داده، این 
روزها شاهد بدترین نوع بى اخلاقى از سوى برخى 
افراد در آستانه انتخابات فدراسیون کشتى هستیم؛ 
اتفاقاتى که دل هر کشتى دوستى را به درد مى آورد. 
رقابت براى کسب کرسى در هر سازمانى در تمام 
جهان امرى معمول و طبیعى است، اما زمانى که 
براى رسیدن به این هدف دست به هرگونه عمل 
ناشایســت و خارج از قاعده اخلاق بزنیم قطعاً به 
بیراهه رفته ایــم و هدفى جز خدمــت به مردم و 
جامعه در ســر داریم. اما پشــت کردن به موازین 
اخلاقى از سوى برخى افراد (چه در جلوى صحنه 
و چه از پشت صحنه) و یا طرفدارانشان براى کسب 
کرسى ریاست آن هم در رشته اى مثل کشتى که 
جدا از مباحث قهرمانى، برآمــده از خصلت هاى 
پهلوانى و جوانمردى است، دل شیفتگان راه و رسم 
کشــتى و بزرگانى چون جهان پهلوان تختى را به 

درد آورده است.
رقابت میان برخى افراد و طرفدارانشــان که اتفاقاً 

از گوش شکسته هاى کشتى نیز هســتند کار را 
به جایى رسانده که شاهد انواع و اقسام تهمت ها، 
الفاظ رکیک، تهدید و تمســخر در فضاى مجازى 
علیه یکدیگر هســتیم و این بداخلاقى ها، مردم 
عادى را نیز تحریک کرده و باعث شــده آن ها هم 
به نفع افرادى که طرفدارش هستند، بر علیه فرد 
مقابل ناسزا بگویند و حتى کار به بى حرمتى شدید و 
تهدید کردن هم بکشد. این آش به قدرى شور شده 
که دیگر صداى همه اهالى کشتى و پیشکسوتان 
را نیز درآورده اســت. برخى پیشکسوتان و اهالى 
کشتى از جمله محمد بنا براى چندمین مرتبه این 
افراد را به رعایت اخلاق و رقابت سالم فراخواندند 
و خواهان پایان این بى اخلاقى ها شدند. سرانجام 
پس از مدت ها کمیته ملى المپیک اعلام کرد که با 
وزارت ورزش به این توافق رسیده و انتخابات این 
فدراسیون حداکثر تا 45 روز دیگر برگزار مى شود و 
قطعاً با ادامه این بى اخلاقى ها باید منتظر خدشه هر 
چه بیشتر بر اعتبار و جایگاه کشتى ایران از سوى 

معدود گوش شکسته ها باشیم.

عضو کمیته فنى و توسعه فوتسال با بیان اینکه قرار 
است اتفاقاتى براى بازى خداحافظى اش رخ بدهد، 
به انتخاب سوال برانگیز دبیر کمیته فوتسال واکنش 
نشــان داد. وحید شمســایى در گفت وگو با رادیو 
تهران به بحث خداحافظى اش از تیم ملى پرداخت 
و گفت: خدا شاهد است که در جلسات کمیته فنى 
در این خصوص صحبتى نمى کنم. قبلاً بحث هایى 
بود ولى وقتى جلسات نتیجه نداشته باشد پیگیرى 

آن بى فایده است.
وى درباره اینکه آیا قرار است در بازى تدارکاتى با 
کویت از فوتســال خداحافظى کند، تاکید کرد: با 
کویت نه ولى قرار بود یک تورنمنت برگزار شود که 
متأسفانه خبرى نیست. عضو کمیته فنى و توسعه 
یادآور شد: البته در پایان جلسه کمیته فنى آقاى 
پرهیزکار (رئیس کمیته فوتسال) گفت: کارى با تو 

دارم و گویا قرار است اتفاقى رخ بدهد.
شمسایى همچنین درباره خبر خبرگزارى مهر مبنى 
بر انتقال توپ هاى فصل گذشته لیگ برتر به ایران از 
طریق چمدان مسافران، گفت: این را دقیق نمى دانم 

ولى آن توپ ها آنقدر بى کیفیت بود که به چمدان هم 
نمى رسید! کیفیت توپ ها همه را متقاعد کرده بود 
که لیگ را تحت الشعاع قرار مى دهد. اگر من بودم 

این توپ ها را در چمدانم نمى گذاشتم!
وى در ادامه به انتخاب سوال برانگیز آرش جابرى 
به عنوان دبیر کمیته فوتســال پرداخت و درباره 
دلیل حمایت کمیته فوتسال از این فرد، تاکید کرد: 
دوست ندارم راجع به کسى صحبت کنم. وقتى اسم 
جابرى آمد متفق القول همــه تاییدش کردیم. به 
جایگاه این آدم در ورزش و تسلط به قوانین ورزشى 
این آدم شک نکنید! جابرى نه برادر و نه فامیل من 
است و حتى با او چایى تلخ هم نخورده ام. او گزینه 

ایده آلى بود.
عضو کمیته فنى فوتســال درباره دلیل برکنارى 
جابرى در دوره گذشته خاطرنشان کرد: همیشه در 
یک دوره شاید آدم ها به لحاظ کارى به هم نخورند. 
یادم است آرش جابرى خودش هم مى خواست به 
تبریز برود و رفت و آمد برایش سخت بود. به هر حال 

کسى که کار بلد است باید برگردد!

واکنش وحید شمسایى به انتخاب سوال برانگیز در کمیته فوتسالخدمت پیش کش؛ آبروى کشتى را نبرید!

پیانیچ: شاید به پارى سن ژرمن برومآس: زیدان نسبت به مودریچ دچار تردید است
بنابه نوشته یک روزنامه چاپ اسپانیا، ممکن است هافبک کروات رئال فصل بعد به خاطر نظر سرمربى فرانسوى، مادرید را ترك کند. 
روزنامه آس اسپانیا گزارشى منتشر کرد که از احتمال خروج «لوکا مودریچ» در تابستان امسال خبرداد. این نشریه نوشت روزهاى خوش 
براى ستاره شاخص فوتبال کرواسى نزد کهکشانى ها به پایان رسیده است. چون زین الدین زیدان، سرمربى فرانسوى و بازگشته تیم در 
موردش دچار تردید شده است. به باور این مربى، مودریچ 33 ساله دوران اوج خود را پشت سرگذاشته و در فصل هاى آینده، قادر نیست 
تا در یک فصل طولانى و پرفشار، مشکلات خط میانى سفیدپوشان را برطرف کند. طبق نوشته گزارشگر این روزنامه، مدیریت باشگاه از 
«زیزو» نظر نهایى در مورد کاپیتان تیم ملى کرواسى را خواسته تا براى آینده بتواند برنامه ریزى کند. بازیکن پرسابقه در فصل جارى در 

44 بازى براى رئالى ها، حضورداشته که هشت پاس گل داده و چهار گل زده است. 

هافبک بوسنیایى تیم فوتبال یوونتوس احتمال مى دهد در آینده پیراهن پارى سن ژرمن را به تن کند. «میرالم پیانیچ »بعد از حضور در دو تیم 
باشگاهى ایتالیا، امکان دارد بازى در لوشامپیونه فرانسه را نیز یک باردیگر تجربه کند. وى در مصاحبه اى با کانال پلاس، صحبت هایى انجام داد که 
از تمایلش براى حضور در تیم قهرمان لیگ فرانسه یعنى پارى سن ژرمن حکایت کرد. هافبک 29 ساله اظهارداشت: پارى سن ژرمن یکى از بهترین 
تیم هاى اروپاست. آن ها مى خواهند در لیگ قهرمانان به جلو قدم بردارند. باشگاهى قابل توجه است که تلاش مى کنند شانس خوبى براى لیگ 
قهرمانان کسب کنند. او که سابقه حضور در لوشامپیونه را با تیم هاى متز و المپیک لیون دارد، ادامه داد: در مورد حضور در چنین تیمى، باید جواب 
دهم، امکان هرچیزى وجود دارد. به هرحال از هشت سال قبل در ایتالیا فعالیت مى کنم و این امکان هست که به کشورى دیگر بروم. پیانیچ از سال 
2011 تاکنون در سرى آ حضور داشته و ابتدا به مدت پنج سال براى آ.اس رم بازى کرد و اکنون چهار سال است که پیراهن بیانکونرى را به تن دارد.

تعلل فدراسیون برخى را به 
لابى بازى و کانال زدن کشاند

بازیکن سابق تیم ملى فوتبال ایران:

فوتسالدایره قرمز




